
Zápis valné hromady z.s. Patriot – Klub vojáků v záloze Pardubického
kraje konané dne 25. 02. 1017

Účast viz prezenční listina

1) Úvod

Předseda přivítal přítomné členy, čekatele a pozvané hosty. Seznámil valnou hromadu s pořadím 
projednávaných bodů a rovnou přistoupil j zahájení jednání.

2) Volba mandátové komise

Do mandátové komise navrženi: Novák P., Rak O., Job R.

Mandátová komise volena jako celek s výsledkem: PRO – 14 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 0

Mandátová komise zvolena.

3) Volba volební komise

Do volební komise navrženi: Křivánek V., Radoch P., Novák Ji.

Volební komise volena jako celek s výsledkem: PRO – 13 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 1

Volební komise zvolena.

4) Zpráva o činnosti z. s. za rok 2016

Na přelomu roku 2015 a 2016 jsme řešili další existenci klubu. Díky vstřícnému přístupu většiny
členů se podařilo udržet klub v činnosti. Navíc jsme se museli vypořádat s byrokratickým molochem,
kdy bylo nutné dle nového zákona, který vstoupil v platnost 1. 1. 2016, provést celkovou přeregistraci
klubu.  Velký  dík  za  to  patří  Honzovi  Červinkovi,  který  zajistil  potřebné  dokumenty  a  zařídil
přeregistraci u krajského soudu. Většinu těchto administrativních problému jsme dořešili v únoru na
valné hromadě.

V měsíci dubnu se někteří členové pod organizačním vedením Petra Nováka zúčastnili s  naším
člunem a bannerem odemykání řek Doubravy a Chrudimky.

V květnu jsme uspořádali ve spolupráci s kroužkem airsoftu a ČČK jarní cvičení v Ostřešanech. Zde
patří mimo jiné velký dík Rudovi Jobovi za přípravu programu vytváření plastických map. Tato činnost
dle výsledků hodnocení všechny zaujala a věnovali tomu velké úsilí.  Ten samý efekt měla nedělní
soutěž v maskování a překonávání vodního toku ve člunu. Toto cvičení hodnotím jako velmi úspěšné.

V červnu byla pro nás stěžejní akcí vojenská svatba Míly a Pepi Trmatových. Zde se musím zmínit
o kreativitě a neotřelých nápadech Petra Nováka, protože svatební výzdoba vozu PV3S neměla chybu.



Jen jsem po cestě do Boru stále sledoval v zrcátkách, zda mu ta krásná květinová výzdoba včetně
truhlíků na předních blatnících nezačne opadávat.

Dále v měsíci červnu proběhlo setkání všech neziskových organizací zařazených v IZS na půdě HZS
Pardubice.  Zde  byly  stanoveny  vize  další  spolupráce.  Zde  jsem mluvil  i  s  kpt.  Skálou,  který  tam
všechny zval na Oboru, dal jsem mu veškeré spojení, s tím, že upřesní podmínky naší účasti.Bohužel
se tak nestalo. V tomto měsíci se ještě zúčastnil Petr Novák workshopu, který pořádal KÚ na téma
Neziskové organizace a získávání podpory.

V červenci jsme na žádost místních hasičů vypomohli s pořádáním oslav výročí založení jejich
sboru.

Měsíc září byl poměrně bohatý na různé akce. Začali jsme akcí Pasíčka v Proseči, za 14 dnů nás
čekalo naše podzimní cvičení v prostoru bývalého ženijního cvičiště v Pardubičkách. Zde bych mimo
jiné  zmínil  zásluhu  Pavla  Svobody,  který  zajistil  instruktory  slaňování.  Myslím,  že  pro  většinu
zúčastněných byl mimořádný zážitek slaňování z mostu. Týden nato jsme ve dvou reprezentovali klub
na Světovém dni  první  pomoci  s  ČČK Vraclav.  Následovalo Retro  městečko,  kde velký  kus  práce
odvedli  již  zavedení  členové  klubu  Pavel  Svoboda  a  Petr  Novák,  ale  také  naši  čekatelé  Martin
Lebduška a Honza Stehlík. V tomto měsíci se ještě zúčastnil Petr Novák dalšího kurzu pořádaného KÚ.

V říjnu se uskutečnil seminář pořádaný HZS pro všechny složky IZS. Zde náš klub zastupoval
Honza Červinka.

Při hodnocení prosince musím opět zmínit a poděkovat Petru Novákovi za poskytnutí prostor na
pořádání II. ročníku akce guláš před koncem roku.

Pokud se podívám na náš plán činnosti,  který jsme schválili  na loňské valné hromadě, musím
konstatovat, že jsme bohužel nesplnili jednu akci a to střelby Jaroslav. 

Na závěr bych Vás všechny chtěl ubezpečit, že jsem se ujistil po jednání s KÚ a HZS, že náš klub
má dobré jméno a velmi vysoký kredit. To svědčí o dobré práci a směrování činnosti klubu. Za to patří
poděkování všem aktivním členům a čekatelům.

5) Zpráva o hospodaření z. s. za rok 2016

Zůstatek z 2015: 5 448 Kč

Příjmy:

členské příspěvky 6 000 Kč

Celkem zdroje: 11     448 Kč

Výdaje:

legalizace přívěsu 3 300 Kč

oprava přívěsu 942 Kč

poštovné 49 Kč

benzín do centrály 284 Kč



banner 1 094 Kč

akce guláš 30. 12. 2016 1 139 Kč

razítko 588 Kč

naběračka 426 Kč

vlajka 190 Kč

pokladní doklady 58 Kč

Celkem výdaje: 8     070 Kč

Rozdíl: 3     378 Kč

6) Plán činnosti na rok 2017

25. února – Valná hromada

25. března – Odemykání Chrudimky

8. dubna – střelby Jaroslav

5. – 7. května – cvičení TC Chrudimka – Pardubičky

13. května – dětský den Chroustovice

červen – střelby Jaroslav

srpen – Charitativní běh pro vojenský fond solidarity Chrudim

9. září – Tatínkův den Pasíčka

15. – 17. září cvičení Pardubice

23. – 24. září Retromestečko Pardubice

říjen – střelby Jaroslav

29. prosince – Závěr roku u Nováků v Chrudimi 

7) Rozpočet na rok 2017

Zůstatek z 2016: 3 378 Kč

Příjmy:

členské příspěvky 6 300 Kč

dotace 26 010 Kč



Celkem zdroje: 35     688 Kč

Výdaje:

stan 28 900 Kč

benzín na cvičení 500 Kč

strava na cvičení 3 000 Kč

poštovné 200 Kč

občerstvení 2 000 Kč

Celkem: 34     600 Kč

Rozdíl: 1     088 Kč

8) Volba předsednictva

Přítomných členů 14, tj. nadpoloviční většina. Valná hromada je tedy usnášení schopná, s čímž 
Mandátová komise souhlasí.

Volební komise bez připomínek.

Členové Předsednictva se ucházejí o posty, které zastávali v minulém období. Noví zájemci nejsou.

Předseda – navržen Liml L. PRO – 13 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 1

Místopředseda č. 1 – navržen Svoboda Pa. PRO – 13 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 1

Místopředseda č. 2 – navržen Červinka J. PRO – 13 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 1

Pokladník – navržen Novák Ja. PRO – 13 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 1

Hospodář – navržen Svoboda Pe. PRO – 12 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 2

Volba členů Představenstva proběhla podle závazných stanov spolku.



9) Přijímání nových čekatelů/členů

Čekatel Lebduška M. žádá o přijetí za řádného člena spolku od 26. 02. 2017 s výsledkem 

PRO – 14 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 0

Čekatel Stehlík J. žádá o přijetí za řádného člena spolku od 26. 02. 2017 s výsledkem 

PRO – 14 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 0

Čekatelka Nováková R. žádá o přijetí za řádnou členku spolku od 26. 02. 2017 s výsledkem 

PRO – 13 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 1

Cach J. žádá o přijetí za člena-čekatele spolku od 26. 02. 2017 s výsledkem 

PRO – 14 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 0

Stehlík O. žádá o přijetí za člena-čekatele spolku od 26. 02. 2017 s výsledkem 

PRO – 14 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 0

10) Diskuze

11) Přijetí závěrečného usnesení

Valná hromada bere na vědomí:

1. Zprávu o činnosti klubu za rok 2016

2. Zprávu o hospodaření v roce 2016

Valná hromada schvaluje:

1. Volbu mandátové komise

2. Volbu volební komise

3. Plán činnosti klubu na rok 2017

4. Rozpočet klubu na rok 2017

5. Volbu předsednictva klubu

6. Usnesení Valné hromady

PRO – 14 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 0


